
 

 

 

 

Afdeling 7042 Rynkebjerggårdsvej 
 

 

Referat af Bestyrelsesmøde d. 19. marts 2023 

 

Deltagere 

 

Charlotte Pihl, Inger Eilersen, Iben Lund 

Referent 

 

Iben Lund 

Godkendelse af referat 

 

Referatet er godkendt fra sidste møde 

Indkomne spørgsmål Der var ingen spørgsmål i postkassen. Til gengæld var der 

en æske chokolade fra en anonym giver med en seddel 

med tak for bestyrelsens arbejde. Stor tak for det! 

 

 1.  Udearealer 

 

MNVBolig har desværre fået afslag på ansøgningen til Nor-

dea Fonden. Se vedhæftede bilag.  

 
Bestyrelsen beder om et snarligt møde (om muligt d. 16/4 

eller 17/4) med Servicecenteret med henblik på at klar-

lægge, hvornår der skal plantes græs og hvornår de ved-

tagne planer på de grønne arealer kan iværksættes, her-

under beplantning af hæk (Naur-typen) i skellet ud mod 

parkeringspladsen. 

 

Det aftales at Charlotte kontakter Niels fra Servicecenteret 

for aftale om møde. Inger gennemgår tidligere skriftlig 

kommunikation, der omhandler aftaler om grønne arealer,  

m.m. og sender dem til de øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

 

 2. Hegn ved parkeringsplads 

 

Bestyrelsen indsamler bidrag fra beboere med have ud til 

p-pladsen, via foto og skriftlig dokumentation om generne 

ved manglende afskærmning, til at vedlægge  MNV’s kom-

mende ansøgning om dispensation for lokalplanens forbud 

mod fast hegn i haverne.  Der kommer et dokument i be-

rørte boligers postkasse snarligt. 

 

 3. Lukket punkt 
 

 

 4. Trivsel i bestyrelsen Trivsel internt i bestyrelsen blev drøftet, og det blev aftalt 

at være opmærksomme på, at alle medlemmer bliver hørt, 

når vi drøfter spørgsmål på bestyrelsesmøderne. Vi aftalte 

desuden at respondere på spørgsmål fremsat på mail eller 

facebook mellem møderne, også selvom responsen er at vi 

pt ikke har tid til at give et svar.  

Der er enighed om at dette skal være et tilbagevendende 

punkt for at sikre et godt arbejdsmiljø i bestyrelsen. 

 


